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Protokół nr IV/14 

z sesji Rady Miejskiej Śmigla,  

odbytej 18 grudnia 2014 r. o godz. 16:00 w sali sesyjnej Rady,  

w Urzędzie Miejskim Śmigla 

 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Śmigla Wiesław 

Kasperski. Powitał uczestników sesji: radnych, Burmistrza Śmigla Panią Małgorzatę 

Adamczak pracowników Urzędu Miejskiego Śmigla, sołtysów, przewodniczących Zarządów 

Osiedli, dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, przedstawicieli prasy 

oraz mieszkańców Gminy. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, wobec czego Rada jest władna w 

podejmowaniu prawomocnych uchwał 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad.2. 

 

Porządek obrad w stosownym terminie został radnym przekazany, poinformował 

Przewodniczący Rady Wiesław Kasperski. 

 
 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z I i II sesji Rady. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie między 

sesjami. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Śmigiel w roku 

szkolnym 2013/2014. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Zapytania sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli. 

8. Podjęcie uchwał: 

1)  sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Śmigla.  

2) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 r. 

3) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Finansowo – Gospodarczej na 

2015 r. 

4) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Spraw Społecznych na 2015 r. 

5) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Planowania i Rozwoju na 2015 

r. 

6) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rolnictwa, Rzemiosła i Ochrony 

Środowiska na 2015r. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi na zapytania 

11. Wolne głosy i wnioski. 

12. Zakończenie sesji. 

 

Nikt z zebranych nie wniósł zastrzeżeń do przedstawionego porządku obrad. 
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Ad.3. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że zapoznał się z treścią protokołu, protokół z I 

sesji Rady Miejskiej Śmigla wiernie odzwierciedla przebieg obrad i jest do wglądu w Biurze 

Rady. Uwag do protokołu nie wniesiono. Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej Śmigla.  

„Za” przyjęciem protokołu z I sesji głosowało 15 radnych. 

„Przeciw” – 0  

„Wstrzymało się” – 0 

Protokół przyjęto jednogłośnie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że zapoznał się z treścią protokołu z 

II sesji Rady Miejskiej Śmigla, który wiernie odzwierciedla przebieg obrad i jest do wglądu w 

Biurze Rady. Uwag do protokołu nie wniesiono. Następnie Przewodniczący poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miejskiej Śmigla.  

„Za” przyjęciem protokołu z II sesji głosowało 15 radnych. 

„Przeciw” – 0  

„Wstrzymało się” – 0 

Protokół przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.4. 

 

Przewodniczący Rady Wiesław Kasperski przedstawił informację ze swej działalności 

w okresie między sesjami. Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Pytań do przedstawionej informacji nie było. 

 

Ad.5. 

 

 Informację o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Śmigiel w roku 

szkolnym 2013/2014 przedstawił Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Lech 

Żak.  Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 Wiceprzewodniczący rady zauważył, że należałoby się zastanowić nad 

przyznawaniem stypendiów dla uczniów bardzo zdolnych, tak by ich docenić. 

 Sekretarz Śmigla Maciej Wiśniewski wyjaśnił, że stypendia, które są zawarte 

w informacji są stypendiami przyznawanymi na podstawie ustawy o systemie oświaty 

na podstawie wysokości dochodu. Wyniki w nauce nie są brane pod uwagę przy 

przyznawaniu tego stypendium. Podkreślił jednocześnie, że na uwagę zasługuje 

wykształcenie nauczycieli, którzy ciągle podnoszą swoje kompetencje. 

 Przewodniczący Rady zauważył, że należy przyjrzeć się estetyce zewnętrznej 

naszych placówek oświatowych, które należałoby poprawić. Zaznaczył jednocześnie, 

że myśli, że nie byłoby to zbyt duże obciążenie dla budżetu.  

 Natomiast Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Lech Żak zauważył, 

że należy także przyjrzeć się boiskom sportowym, które są zlokalizowane przy 

placówkach oświatowych, a które także należałoby zmodernizować. 

 Więcej pytań i uwag nie było. 
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Ad.6. 

 

Interpelacje i zapytania radnych: 

1) Radny Wojciech Adamczewski zapytał o otwarte targowisko. Czy zostało 

otwarte na stałe? 

2) Radny Wojciech Adamczewski zapytał także czy prawdą jest, że zdrożeje 

wywóz śmieci? 

3) Radny Alfred Spisteser także zapytał o podwyżkę opłaty za wywóz śmieci 

w związku z artykułem jaki ukazał się na portalu elka.pl. 

 

Ad.7. 

 

Zapytania sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli – Nie było. 

 

Ad.8. 

 

Podjęcie uchwał: 

 

1) sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Śmigla.  

 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Śmigla Maciej Wiśniewski. Wyjaśnił, że ustalenie 

wynagrodzenia dla Burmistrza następuje na podstawie art.18 ust.2 pkt 2 ustawy o samorządzie 

gminnym i na podstawie  art.4 pkt 1 ustawy o pracownikach samorządowych . Do kompetencji Rady 

należy ustalenie wynagrodzenia dla Burmistrza. Obecne wynagrodzenie jest na tym samym poziomie 

co poprzedniego Burmistrza czyli wynagrodzenie zasadnicze, dodatek specjalny i funkcyjny zmianie 

uległ jedynie dodatek za wieloletnią  pracę, który w tym przypadku jest niższy i wynosi 12%.  

Przewodniczący Rady poinformował, że omawiany projekt uchwały omawiany był na 

posiedzeniu Komisji Finansowo-Gospodarczej i poprosił przewodniczącą komisji o przedstawienie 

opinii.  

Przewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej Radna Adamczak-Puk Arleta przekazała, 

że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad omawianym projektem uchwały.   

Pytań i uwag  do projektu uchwały nie było, wobec tego Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, którzy oddali następującą liczbę głosów: 

- „za” – 15 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymało się” – 0. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych uczestniczących w głosowaniu podjęła uchwałę 

Nr IV/10/14 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Śmigla. 

 

2) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 r. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Łączny odczytał plan pracy, wypracowany na 

posiedzeniu komisji. Plan pracy stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad omawianym projektem uchwały.   

Pytań i uwag  do projektu uchwały nie było, wobec tego Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, którzy oddali następującą liczbę głosów: 

- „za” – 15 radnych, 
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- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymało się” – 0. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych uczestniczących w głosowaniu podjęła uchwałę         

Nr IV/11/14 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 r. 

Uchwałę  podjęto jednogłośnie. 

 

3) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Finansowo – Gospodarczej             

na 2015r. 

     

Przewodnicząca Komisji Adamczak-Puk Arleta odczytała plan pracy, wypracowany na 

posiedzeniu komisji. Plan pracy stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad omawianym projektem uchwały.   

Pytań i uwag  do projektu uchwały nie było, wobec tego Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, którzy oddali następującą liczbę głosów: 

- „za” – 15 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymało się” – 0. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych uczestniczących w głosowaniu podjęła uchwałę         

Nr IV/12/14 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Finansowo – Gospodarczej na 2015 r. 

Uchwałę  podjęto jednogłośnie. 

 

4) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Spraw Społecznych na 2015 r. 

 

Przewodniczący Komisji Lech Żak odczytał plan pracy, wypracowany na posiedzeniu 

komisji. Plan pracy stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad omawianym projektem uchwały.   

Pytań i uwag  do projektu uchwały nie było, wobec tego Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, którzy oddali następującą liczbę głosów: 

- „za” – 15 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymało się” – 0. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych uczestniczących w głosowaniu podjęła uchwałę         

Nr IV/13/14 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Spraw Społecznych na 2015 r. 

Uchwałę  podjęto jednogłośnie. 

 

5) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Planowania i Rozwoju             

na 2015 r. 

 

Przewodniczący Komisji Sławomir Grzelczyk odczytał plan pracy, wypracowany na 

posiedzeniu komisji. Plan pracy stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad omawianym projektem uchwały.   

Pytań i uwag  do projektu uchwały nie było, wobec tego Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, którzy oddali następującą liczbę głosów: 

- „za” – 15 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymało się” – 0. 
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Rada Miejska w obecności 15 radnych uczestniczących w głosowaniu podjęła uchwałę         

Nr IV/14/14 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Planowania i Rozwoju na 2015 r. 

Uchwałę  podjęto jednogłośnie. 

 

6) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rolnictwa, Rzemiosła i 

Ochrony Środowiska na 2015r. 

 

Przewodniczący Komisji Alfred Splisteser odczytał plan pracy, wypracowany na posiedzeniu 

komisji. Plan pracy stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad omawianym projektem uchwały.   

Pytań i uwag  do projektu uchwały nie było, wobec tego Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, którzy oddali następującą liczbę głosów: 

- „za” – 15 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymało się” – 0. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych uczestniczących w głosowaniu podjęła uchwałę         

Nr IV/15/14 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rolnictwa, Rzemiosła i Ochrony 

Środowiska na 2015 r. 

Uchwałę  podjęto jednogłośnie. 

 

Ad.9. 

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzieliła Burmistrz Śmigla. 

 

1)  

Burmistrz odpowiedziała, że targowisko zostało otwarte i tak pozostanie. Należy tylko 

zastanowić się nad zapewnieniem bezpieczeństwa na jego terenie. Jest to jeszcze 

temat do dyskusji. 

Radny Adamczewski w imieniu mieszkańców wyraził zadowolenie z faktu otwarcia 

targowiska. 

 

2) i   3)    

 

Burmistrz odpowiedziała, że 16 grudnia został wybrany nowy zarząd KZGRL. 

Przetarg na nowy okres został rozstrzygnięty. Do przetargu stanęła tylko jedna firma 

Remondis. O podwyżkach nie mówiono i w pierwszym półroczu one nie nastąpią. 

Ponadto temat śmieci pozistaje w dalszym ciągu do omówienia. 

Radny Splisteser wyjaśnił, że podana kwota to od 5%-22% 

Przewodniczący Rady zauważył, skierować się z prośbą o przedstawienia stanu 

finansowego spółki, ponieważ Rada była zapewniana, że spółka jest w dobrej kondycji 

finansowej to dlaczego ceny mają wzrosnąć. 

Natomiast radny Adamczewski zauważył, że jako jedyny był przeciwny 

przystępowaniu do związku. Gmina Włoszakowice i Osieczna nie należą i rozwiązały 

ten problem. 

 

Ad.10. 

 

Odpowiedzi na zapytania – nie było. 
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Ad.11. 

 

Wolne głosy i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że: 

1)  14 stycznia odbędzie się szkolenie dla wszystkich radnych, będzie w nim 

uczestniczyła także Burmistrz Śmigla i Zastępca Burmistrza. O godzinie szkolenia 

zostaną wszyscy poinformowani. 

2) następna planowana sesja odbędzie się 22 stycznia 2015 roku i będzie to sesja 

budżetowa. 

3) Do 23 grudnia należy złożyć oświadczenia majątkowe, które zgodnie z ustawą o 

samorządzie gminnym należy złożyć w ciągu 30 dni od dnia złożenia ślubowania.  

4) Przed sesją budżetową odbędzie się Wspólne Posiedzenie Wszystkich Komisji Rady. 

O terminie i godzinie zostaną radni poinformowani. 

 

Radny Krzysztof Łączny poprosił o interwencję w ZDP w sprawie wyczyszczenia kratek 

ściekowych w Przysiece Polskiej. 

Radny Sławomir Grzelczyk zauważył, że taka interwencja potrzebna jest na wszystkich 

drogach powiatowych. 

 

 Następnie głos zabrał mieszkaniec Śmigla Stanisław Brzeski, który zauważył, że 

efekty prac komisji rady powinny być publikowane w Witrynie Śmigielskiej. Ponadto 

zauważył, że radni nie są znani mieszkańcom i powinni odbywać więcej spotkań z 

mieszkańcami. 

 Przewodniczący Rady wyjaśnił, że wszystkie posiedzenia komisji są otwarte, każdy 

może w nich uczestniczyć bez prawa głosowania. Ponadto wszelkie potrzebne informacje 

można znaleźć na stronie Śmigla i BIP, a przy odrobinie wzajemnej życzliwości wszystko 

można osiągnąć. 

 

 Na koniec Przewodniczący Rady złożył wszystkim obecnym życzenia świąteczne. 

 

Ad. 12. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad IV sesji został wyczerpany wobec 

czego zakończył obrady o godz. 17:00 

 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

Justyna Rzepecka       Wiesław Kasperski 

         Przewodniczący  

Rady Miejskiej Śmigla 

 


